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Vragen van het lid Edgar Mulder (PVV) aan de Staatssecretaris van Financiën 
over het bericht dat 586 miljoen euro aan toeslagen bij de Belastingdienst 
oninbaar is (ingezonden 26 juni 2017). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «586 miljoen aan toeslagen Belastingdienst 
oninbaar»?1 

Vraag 2
Is het waar dat de Belastingdienst 586 miljoen euro aan onterecht uitgekeerd 
belastinggeld in feite weggeeft? Krijgt de Belastingdienst dit geld nog terug? 
Gaat u de fraudeurs keihard aanpakken door hun toeslagen voor altijd stop te 
zetten? 

Vraag 3
Heeft u enig idee wat dit doet met het rechtsgevoel van Nederlanders die 
iedere dag keihard werken om dit soort situaties te voorkomen? 

Vraag 4
Kunt u aangeven hoeveel van de 1,6 miljard euro aan onterecht uitgekeerd 
belastinggeld besteed is aan allochtonen en aan mensen die naar het 
buitenland zijn vertrokken? 

Vraag 5
Welke maatregelen zijn genomen om een tweede «Bulgarenfraude» te 
voorkomen?

1 http://nos.nl/artikel/2179294–586-miljoen-aan-toeslagen-belastingdienst-oninbaar.html
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